

EEX optimises the tradability of Power and EUA Options on option exercise days

Dear trading participants,

The European Energy Exchange (EEX) is optimising the tradability of its Options on EEX Power and EUA Futures on the option exercise date.

In the current setup, later option maturities are no longer available for orderbook trading and trade registration after 15:00 CE(S)T on the exercise date of expiring options. In order to provide more flexibility for trading participants, EEX will extend the tradeability of the option maturities that do not expire that day until 18:00 CE(S)T, effective as of 26 August 2022.

Yours sincerely,
EEX Market Operations

Contact:

Market Operations

P: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com

EEX optimiert die Handelbarkeit von Power- und EUA-Optionen am Ausübungstag

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

die European Energy Exchange (EEX) nimmt Optimierungen an der Handelbarkeit ihrer Optionen auf EEX Power- und EUA-Futures am Optionsausübungstag vor.

Aktuell sind die Fälligkeiten eines Optionsproduktes, die nicht verfallen, am Ausübungstag der verfallenden Optionen nach 15:00 Uhr nicht mehr für den Orderbuch-Handel oder für Trade Registration verfügbar. Um den Handelsteilnehmern mehr Flexibilität zu bieten, wird die EEX, beginnend ab dem 26. August 2022, die Handelbarkeit der Optionsfälligkeiten, die nicht verfallen, bis 18:00 Uhr ME(S)Z verlängern.

Mit freundlichen Grüßen
EEX Market Operations

Kontakt:

Market Operations

T: +49 341 2156 - 222 | F: +49 341 2156 - 229

trading@eex.com